.NET MSc in Distributed Systems Development

Large Scale Practical Experience: The .NET MSc gives students the practical skills to participate fully in the field of large scale commercial software development.  The course covers the essential theories and practice of distributed computing at a level not achievable on an undergraduate degree.  The course places significant emphasis on gaining experience of real-world problems, nurturing our students to become active practitioners in the design, implementation and testing of distributed software systems.  Testing and debugging are rarely covered in depth by first degrees.  A principal element of the .NET MSc focuses on developing students’ abilities to understand, test and debug large software codes, giving them a real head start in the job market.

The Microsoft Factor: The University of Hull developed this degree in collaboration with Microsoft UK.  Microsoft continues to support the course with software donations and technical expertise in building the curriculum content and keeping it up to date as well as providing case studies and guest lecturers.  The company also make internships and student projects available through its corporate partners or thorough Microsoft itself.

The Way Ahead with .NET: Microsoft’s .NET framework is attracting great interest from within the computing industry as a platform that will have a major impact on the development of commercial software.  Students selected for the course will gain in-depth experience of working with .NET software which will provide them with highly-marketable skills, putting them in a strong position to shape the future development of large scale IT systems.

Degree Structure: The MSc is a one year full-time degree, taught through a combination of classes, practical sessions, tutoring, mentoring, group work and discussions*.  

	Semester 1 (60 credits)

Introduction to C#

Introduction to .NET

Maintaining Large Software Systems
	Semester 2 (60 credits)

Distributed Systems Programming

Virtual Machine Architectures

Trustworthy Computing

	Semester 3(60 credits)

A substantial individual project relating to .NET systems software development
	


Methods of Assessment: A variety of assessment methods are employed including practical exercises, laboratory demonstrations, individual and group projects and written examinations. Analysis, design and problem solving skills also form part of the basis for assessment of much of the coursework.

Entry Requirements: You should have, or expect to obtain, a good honours degree, or equivalent, in computing, or be able to demonstrate a significant level of computing experience. 

Contact Us: For further information about the .NET MSc, or other opportunities to study with the Department of Computer Science, please contact Helen El-Sharkawy at:

Department of Computer Science

University of Hull

Hull   HU6 7RX

UK

Tel: (+44) (0)1482 465951


Fax: (+44) (0)1482 466666

Email: H.M.El-Sharkawy@dcs.hull.ac.uk
www.dcs.hull.ac.uk/NETMSc/index.html
.NET 与分布式系统开发硕士学位

大规模实践经验：  .NET 硕士学位课程旨在培养学生参与大规模商业软件开发的实践能力。该课程覆盖分布式计算的核心理论并着重强调如何通过解决现实世界中的问题来发展学生在设计，执行和测试分布式软件系统的能力，从而把学生陪养成为这方面的行家里手。一般说来，测试和调试在学士学位课程中介绍的较少。本学位课程的一个主要内容就是发展学生在理解，测试和调试大规模软件代码的能力，从而增加他们在就业市场上的竞争力。

微软的作用：本硕士学位课程是与微软共同合作开设的。微软将捐赠课程内容所需的软件和技术并提供专题研究和讲座从而使得课程内容保持最新。微软自己或其合作伙伴还将为学生提供实习机会和实习项目。

.NET的领先地位: 作为许多计算工业的平台，微软的.NET框架引起了广泛的兴趣并将对未来的商业软件开发带来深刻的影响。通过本学位课程的学习，学生将获得对.NET软件的深入了解从而使他们更易于获得工作，并在未来大型系统开发领域占有一席之地。

学位结构： 标准的学士学位课程为一年制，  教学方式采用听课，实践，导师指导，小组协同工作和讨论。

第一学期 （60学分）

C# 初步

.NET初步

大型软件系统维护

第三学期 （60学分）

有关.NET的个人毕业项目设计

系统软件开发

第二学期 （60学分）

分布式系统编程

虚拟机器结构

高信度计算

考核方法： 考核将采取各种各样方法，包括实际训练，实验室示范，单独和小组项目设计以及笔试。分析、设计和解决问题的技能也是对许多作业进行评估的依据。

入学要求：入学的基本标准是你已获得（或等同于）较好的计算方面的荣誉学位，或者能够展示你具有显著的计算方面的经历。
联系： 关于学习.NET硕士学位及计算机系开设的其它专业的详细情况，请联系Helen El-Sharkawy 女士:
Department of Computer Science

University of Hull

Hull HU6 7RX

UK

Tel: (+44) (0) 1482 465951

Fax: (+44) (0) 1482 466666

Email: H.M.El-Sharkawy @dcs.hull.ac.uk
WWW: www.hull.ac.uk/NETMSc/index.ht

